
 

01. prosinac 2017. 

 
                ZAPISNIK  

 
 sa 1. elektronske sjednice Samoborskog športskog saveza (u daljnjem tekstu: Savez) 
održane 01. prosinca 2017. Godine. 
 
Započeto: u 15,11 sati 
 
Nazočni : 

 
1. Marijana Radek, Tajnica Samoborskog športskog saveza 

 
U sjednici sudjelovali, te glasovali putem telefona: 
 

1. Miro Kelečić, predsjednik Samoborskog športskog saveza  
2. Davor Cipek, potpredsjednik Samoborskog športskog saveza 
3. Hrvoje Frankić, potpredsjednik Izvršnog odbora 

4. Ljiljana Šurbek Bošnjak, član Izvršnog odbora 

5. Vladimir Čerkez, član Izvršnog odbora 

6. Mladen Vlahović, član Izvršnog odbora 

1. elektronsku sjednicu Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza (u daljnjem 
tekstu: Savez) otvorila je Tajnica SŠS-a Marijana Radek i konstatirala da će se zbog 
hitnosti donošenja odluke koristiti mogućnost donošenje odluke glasanjem 
odsutnih članova putem telefona ili korištenjem elektronske pošte. Tajnica potom  
pristupa elektronskom pozivanju  članova Izvršnog odbora koji su se izjasnili, za 
predloženi dnevni red, te konstatira da se jednoglasno utvrđuje sljedeći:  

 
DNEVNI RED 

 
1. Zamolba STK Samobor za financijsku pomoć za troškove izdavanja monografije 

“50 godina Stolnoteniskog kluba Samobor”. 

2. Razno 

 

Ad.1. 
 

Tajnica iznosi kako je pristigla zamolba STK Samobor za pomoć u sredstvima za 
izdavanje monografije “50 godina Stolnoteniskog kluba Samobor”. Navode da je trošak 
izdavanja oko 25.000,00 kn, da su od Zagrebačke županije dobili 10.000,00 kn, a od 
Saveza traže 7.000,00 kn. 



Predsjednik predlaže isplatu ukupno zatraženog iznosa iz pozicije 10 – izdavački 
programi Programa JP u sportu za 2017. godinu. 
  
 
Svi članovi Izvršnog odbora dali su svoju suglasnost, te je donesen slijedeći: 
 

Z A K L J U Č A K : 

1. Odobrava se financijska pomoć u iznosu od 7.000,00 kn STK Samobor za 
pokrivanje troškova izdavanja Monografije “50 godina Stolnotenskog kluba 
Samobor”. 

2. Odobrena sredstva terete poziciju 10. Programa JP u sportu grada Samobora za 
2017. godinu – Izdavački programi. 

 
 

 
Ad 2. 

 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. Članovi Izvršnog odbora SŠS –a nisu imali daljnjih 
pitanja ni prijedloga. 
 

 Sjednica je završila u 18.00 sati. 

Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek        Miro Kelečić 

 

 

 
 
 
 

 

 


